
Rondvraag CDA -  communicatie deelauto’s gemeente Beesel 

Als gemeente hebben wij het afgelopen jaar geïnvesteerd in het Europese mobiliteitsproject 
DeeldeZon. Onderdeel hiervan is een deelproject waarmee inwoners van onze gemeente 
tegen een aantrekkelijk tarief gebruik kunnen maken van elektrische deelauto’s die geplaatst 
worden in de wijk, te beginnen met het plaatsen van een auto bij het gemeentehuis.

Om dit project een zogenaamde rijdende start te geven hebben er op 13 en 14 december 
een tweetal informatiemomenten plaatsgevonden. Een prima initiatief. Vanuit de 
gemeenschap bereiken ons echter geluiden dat er nog veel onwetendheid is over het 
bestaan van deze elektrische deelauto’s en de manier waarop men beroep kan doen op 
deze faciliteit. 

Spijtig, in de ogen van onze fractie. Naar onze mening is het communiceren én delen van 
gebruikerservaringen ten aanzien van deze elektrische deelauto’s laaghangend fruit rondom 
het thema duurzaamheid, waartoe wij in diverse bijeenkomsten al hebben opgeroepen. 
Onze vraag aan de wethouder is dan ook wanneer en op welke manier de communicatie ten 
aanzien van de beschikbaarheid van de elektrische deelauto’s en de gebruikerservaringen 
binnen onze samenleving worden gepubliceerd voor zowel de digitale als de minder digitale 
inwoners van onze gemeente. 


